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Afdeling

Onderwerp Raadsvragen HvM frauduleuze zorgbureaus keihard aanpakken

Termijn beantwoording is 
30 dagen

Inleiding
Zorgverzekeraars geven aan dat kleine zorgbureaus niet gebonden zijn aan wettelijke eisen, wat bijdraagt aan 
zorgfraude. Dit is problematisch omdat het moeilijk is om deze bureaus vooraf te screenen. Het resultaat is dat 
deze bureaus vaak worden gebruikt voor criminele activiteiten en dit heeft een negatief effect op de 
zorgbehoevenden en het gemeenschapsgeld dat naar deze criminele organisaties gaat.

Hart voor Medemblik vindt het onacceptabel dat frauduleuze zorgbureaus ongestraft hun gang kunnen gaan in 
onze gemeente. Zorgbehoevenden uit de gemeente verdienen goede zorgarrangementen en de gemeente 
Medemblik moet alles in het werk stellen om deze criminele uitbuiting tegen te gaan.
Deze vragen samen zijn opgesteld met fractieondersteuner Anja Wit.

1. Hoeveel (semi-) open house contracten heeft de gemeente Medemblik met zorgbureaus?

antwoord 

2. Hoeveel van deze zorgbureaus hebben geen Wtza-vergunning omdat zij minder dan 
zorgverleners in dienst hebben?

antwoord 

3. Op welke manier worden de kwaliteit en integriteit van zorgbureaus met een (semi-) 
open house voorafgaand aan de contractering gescreend en getoetst?

antwoord 
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4. Hoe wordt gedurende de contractperiode de kwaliteit en integriteit van zorgbureaus 
met een (semi-) open house contract gecontroleerd en welke stappen onderneemt de 
gemeente Medemblik wanneer er sprake is van vermoedelijke fraude?

antwoord 

Er is een recente wetswijziging die het mogelijk maakt om de Wet Bibob toe te passen in (semi-)open house 
procedures. Gemeenten zoals Almelo en Nijmegen hebben al succesvol gebruik gemaakt van deze mogelijkheid 
om ondermijnende zorgfraude aan te pakken. Gemeente Medemblik kan nu ook gebruik maken van deze 
mogelijkheid.

5. Is het college op de hoogte van de recente wetswijziging die het mogelijk maakt om de 
Wet Bibob toe te passen in (semi-)open house procedures?

antwoord 

6. Heeft de gemeente Medemblik plannen om de Bibob-toets uit te voeren bij (semi-)open 
house procedures en op welke manier kan deze toetsing bijdragen aan de bestrijding 
van zorgfraude?

antwoord 

7. Welke stappen kan de gemeente Medemblik ondernemen binnen de huidige juridische 
context om de Wet Bibob toe te passen in (semi-)open house procedures?

antwoord 

8. Is de Bibob-toets eerder gebruikt als instrument om aan de voorkant de integriteit van 
een gecontracteerde zorgaanbieder te toetsen en zo ja, in welke gevallen en met welke 
resultaten?

antwoord 
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9. Is het college bereid om samen met het Pact van West-Friesland te overleggen over het 
toepassen van de Wet Bibob tegen ondermijnende zorgfraude en welke maatregelen 
denkt het college te kunnen nemen om een waterbedeffect richting andere steden te 
voorkomen?

antwoord 


